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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 25. zasedání AS FSv, které se konalo dne 24.11.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 
Hosté:   Ing. Vlasák, doc. Čiháková, prof. Konvalinka
 
Dr. Šibrava zahájil 25. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem.  
 
Program: 
1.  Kontrola zápisu 
2.  Udělení Šolínovy medaile Ing. Kalouskové 
3.  Zpráva o hospodaření za rok 2009 
4.  Změna usnesení o termínu voleb 
5.  Podmínky přijetí ke studiu v bakalářském a magisterském studiu 
6.  Různé 
 
 

Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn.  
Dr. Šibrava informoval o průběhu právě probíhajících voleb do AS a o postupu volební komise. 
Pro příští senátní volby by měl být vytvořen oficiální elektronický formulář návrhu kandidátů do 
AS, aby se předešlo případným nejasnostem. Otevřela se i otázka elektronické volby. Volební 
komise ve své závěrečné zprávě objasní svůj postup při průběhu voleb.  
Dr. Šibrava a prof. Hájek poděkovali Petrovi Mácovi, Aleši Jírovi a Jiřímu Cajthamlovi za pomoc 
při vyhodnocování činnosti doktorandů.  
 
Bod 2. Udělení Šolínovy medaile Ing. Kalouskové, CSc. 
 
Senát schválil udělení Šolínovy medaile Ing. Kalouskové, CSc.. Návrh byl projednán již při 
minulém zasedání AS. 
Hlasování: 
Pro: 21 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 0 přítomných senátorů) 
 
Bod 3.  Projednání a schválení zprávy o hospodaření za rok 2009 
 
Pan tajemník informoval o odstranění a projednání předchozích připomínek zprávy o hospodaření 
za rok 2009. Prof. Tywoniak doplnil stanovisko ekonomické komise a doporučil dokument ke 
schválení. 
Hlasování: 
Pro: 22 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
 
AS FSv ČVUT v Praze žádá, aby v rozpisu dotace na další roky byly vždy zahrnuty a rozepsány 
všechny finanční zdroje bez výjimek, včetně úspor. AS FSv ČVUT v Praze žádá, aby zdroje 
programu A+S byly účetně vedeny jako základní zdroje limitu NIV.   
Hlasování: 
Pro: 21 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 1 (z 22 přítomných senátorů) 
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Bod 4. Změna usnesení o termínu voleb 
 
AS projednal a schválil prodloužení termínu voleb ve  středu 24.11.2010 do 17:00 
(z organizačních důvodů). Původně byl stanoven termín ukončení voleb do AS na středu 
24.11.2010 ve 14:00. 
Hlasování: 
Pro: 22 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
 
Bod 5. Podmínky přijetí ke studiu v bakalářském a magisterském studiu 
 
Prof. Kabele informoval o závěrech jednání pedagogické komise a doporučil předložené 
dokumenty ke schválení. AS FSv doporučuje vedení fakulty, aby se ve vyhlášce sjednotilo použití 
slova děkan - děkanka. 
AS projednal a schválil předložené změny podmínek přijetí ke studiu v bakalářském studiu.  
Hlasování: 
Pro: 20 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 20 přítomných senátorů) 
 
AS projednal a schválil předložené změny podmínek přijetí ke studiu v  magisterském studiu.  
Hlasování: 
Pro: 19 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 1 (z 20 přítomných senátorů) 
 
Bod 6.  Různé 
 
Prof. Kabele promluvil o rozšíření akreditace studijního programu Civil Engineering o nový 
studijní obor  Sustainable Steel and Timber Constructions. Návrh předložený prof. Mácou a prof. 
Waldem bude projednán a schválen na příštím zasedání senátu.  
 
AS FSv žádá vedení fakulty, aby spolu společně s vědeckou radou a pedagogickými radami oborů 
(v rámci jejich kompetencí) řešilo situace s nevyváženým známkováním na Mgr. oborech..  
 
Prof. Konvalinka informoval o situaci s nedotovanými studenty na všech fakultách ČVUT a 
způsobu jejich dofinancování. AS požádá paní děkanku, aby senát informovala o všech dohodách, 
uzavřených na úrovni děkanů a vedení školy, k této problematice.  
 
AS FSv doporučuje, aby se při vyhodnocování činnosti doktorandů na FSv postupovalo v souladu 
s metodikou hodnocení RIV.  
 
Prof. Konvalinka upozornil na problém studentů - cizinců, kteří studují programy v češtině, a 
přitom dostatečně neovládají český jazyk. - V současných  podmínkách pro přijetí je zakotveno 
prokázání dostatečné znalosti českého jazyka. Doklady o způsobilosti studia v českém jazyce 
budou po cizincích důsledně vyžadovány. 
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT bude ve středu 15. 12. 2010 v 9:00 v B169.  
První zasedání nově zvoleného senátu bude svoláno na středu 5. 1. 2011. 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


